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PROCES VERBAL

lncheiat astdzi t6.12.2021 la sediul Consiliului Local Berevoeqti, cu prilejul

linerii Eedinlei de indatd de lucru .' 
$edinla incepe la ora 1400 , particip[ 11 consilieri din 13 in funclie . Lipsesc

d-nii consilieri Bfiagu Constantin gi Schioapa Daniel . La qedinld participd , d I

primar Proca Florin Bogdan, d na secretar general Leca Andra 9i 1 invitat.

$edinfa este legal constituitd, aceasta a fost legal convocatd de primarul

comunei Berevoeqti prin adresa nr.659 1 I t 5 .12.2021 .

preqedintete Oi qedinld este d-1. consilier Badea Vasile Robert cate ia loc la

prezidiu Ei prezintd proiectul ordinii de zi:
l.Prezentarea procesului verbal de la gedinfa anterioari, prezintl

doamna secretar general Leca Andra.
2.proiect Oe hotfirAre privind rectificarea bugetului local in trimestru IV

, anul 2021.
b-lgrd.u:Noi mai discutasem la qedintele extraordinare pentru cd nu avem punctul

diverse gi puneli pe ordine a de ziintreb6ri qi interpeldri gi la qedinla ordinar[ sd fie

punctul diverse.
S. rrprrr. la vot proiectul ordinii de zi qi este aprobat in unanimitate.

Se trece la pct.l la care d-na secretar generul prezintd procesul verbal al

qedinlei care s-a desfEqurat in data de26.t1.2021.
b -t baaea solicitd aducerea unui amendament la procesul verbal, respectiv sd fie

introduse disculiile despre consumul budoexcavatorului, cu lumina pe Valea Berii qi

scena de la stadion.
Completare la procesul verbal din data de 26.11.2021

D-l Badea:Cfit combustil a consumat buldoexcavatorul $i pe ce lucrdri importante

pentru comuna, in total c6!i bani a consumat buldoexcavatorul de cdnd 1 am luat, cu

aproximalie ?

D-l Viceprimar:Aproximativ 3 60 litri
D-l Badea:De ce atdt de Putin?
D-l Viceprimar:Atdt s a lucrat cu el.

D-l Badea:De doud ori am spus o ,pe Valea Berii cu iluminatul de acolo, ebeznd

totali seara, nu este niciun bec, ce se intdmpld de 2luni nu este lumind acolo.Becul

amplasat acolo nu funclioneazd, acolo sunt 5 familii, oameni in vdrst6. De unde ali

avut bani pentru scena de la stadion, am hotdrdt noi aqa ceva, nu cred?!

Nemaifiind aduse qi alte amendamente este supus la vot procesul verbal qi este

aprobat cu unanimitate de voturi.
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2. Proiect de hotirffre privind rectificarea bugetului local in trimestru IV , anul

202t.
Sunt prezentate: proiectul de hotdrdre , expunerea de motive a primarului comunei

Berevoeqti , raportul de specialitate gi anexele proiectului .Prezintd d-na contabil

Cotescu Diana.
D-na Cotescu:A venit ieri adresa de la Consiliul Judelean.Mulli dintre dvs ali spus

de ce facem qedinla de indat6, pentru cd este o urgenld, mdine vin normele de

r:T1'#,:li*i*';lT*::;l[*:,'fi ,ff JffiA.,.,sErace]iqedin{adeindat'?
D-na Cotescu:Nu avem cum altfel.
D-l Badea:Aveam foatre multe de discutat Ia punctul intrebdri qi interpeldri iar la

qedinla de indatd nu avem acest punct

b-l fjrrrrioc:pazd +4 mii lei qi finanlare echipd fotbal +5 mii lei.Pentru ce sunt

alocali cei 4 mii lei?
D-l Badea:Am mai alocat pentru pazd,acum o 1un5 sau doua

D-na Cotescu :in august

D-l primar:pentru cJntractul de prest[ri servicii Si pazdpe care il avem incheiat cu

firma de paz6.$i cei 5 mii lei p.ntru fotbal , pentru arbitraje qi vizele de anul viitor.

D-l Busuioc:Adicd nu au fost suficienli bani aloca\i?

D-l Badea:$i de unde qtili c[ nu au fost suficienli,au trimis cei de la club adres6?

D-na Cotescu:Da, avem adresd

D-l Badea:$i c6t au cerut?

D-l Primar:Au cerut 10mii 9i le am dat doar 5 mii
D-l Badea:De ce?

D-na Cotescu:Nu avem bani mai mul{i
D-l Busuioc:$i Paza?
D-l primar:V am explicat, contractul de prestdri servicii, suntem obligali s5 avem

contract de prest[ri servicii cu o firmd de pazdplus alarma din primdrie.Mai avem

pl6!i anul acesta,de la anul am trimis notificare s[ reziliem contractul

D-l Busuioc:De cereziliali contractul de pazil|

D-l primar:Din motive financiare.Poate de la anul vom face cu o noud firm6, ne

obliga legislalia sd avem contract de pazd cu o_firmd specializatd sau dac[ nu sd

facem paza proprie, cum este la Aninoasa , au 2-3 angaia\i in cadrul primariei 9i fac

paza.

D-na Cotescu:Trebuie si pldtim ultima facturd s5 putem rcziliacontractul.

D-l Badea:Cei 4 mii lei puteam sd i ducem la fnan\area echipei de fotbal qi

problemele financiare ale ecfripei de fotbal s ar rezolva.V am spus din primdvard cd

tanii alocati echipei de fotbal sunt insuficienli pentru a susline echipa de fotbal.Ori

pdstrdm echipa gio suslinem cu bani ori o desfiinldm, d6m foarte pulini bani'

b-l Prirnur:Mai mult nu se poate.Credeli cd eu nu a$ vrea sd d[m mai mult'



D-l Badea:AmD-, Badea:Am v6zut cd aridat drumul la iluminatur de cr[ciun, cum le a{i f6cut, a

Bi;rffi3 a f6cut cu firma Amiras, instarafi*e le am avut din anii trecu{i

D-' p6una:Am anali zat toate d""r*.r,.r. , ."t'i*;; nel'murit c6 sunt mai multe

adrese ,din partea trezorerret ;il-;rtJons,iurui Judelean, amvdzutc' sunt niqte

sume c., destinalie precis, qi'consider cA ex"'utiv'l qi a fbcyt o analizdamdnunlit, '

consider c6 s a procedat i, .orrior,,,iiut. ., r.g.u Jistriu''ind aceqti bani in funclie de

l,:.i','Ifi"il Tt.,l'il?lt ia ac e st pll'l :'T *?r^ li':: fl:f Tl $: HtilT: J', i l 
*

voturi pentru ei 3 ab{in.riiJ-i'91*: %il Roilert' d-l PanI Iancu ei d-l

Busuioc Gheorghe) este 4rn*iu H.-ctr,. r.ttnotlti n-r'52 din 16'12 '2021'

Nemaifiind disculii in gedirif i" urtari, pr.r,.di;;dr. de qedinl, declar' inchise

lucrdrile acesteia'

$"d;#incheie in jurul grei 15m' 
---

Dreptpentrcu"'-u'i"cheiatprezentulprocesverbal'

Secretur g 'neral,
Lec, 'aPreEedinte de


